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Jegyzőkönyv 
 

 

 

 

Készült a Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete 2009. május 27. napján tartott Elnökségi 

ülésén. Mezőkövesd, Abkarovits Jenő tér 1.sz. hivatalos helyiségében 

 

 

Napirendi pontok:  

  

1./ Az egyesület aktuális feladatainak megbeszélése 

 Előadó: Dr Gyöngy Sándor 

2./ Indítványok, javaslatok 

 

 

Jelenlévők: Jelenléti ív szerint 

 

Az egyesület elnökhelyettese Dr Gyöngy Sándor javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezetője és a 

jegyzőkönyv hitelesítői személyére. Jegyzőkönyvezető: Vámos Margit, jegyzőkönyv 

hitelesítők: Rudolf László,  Gáspár László 

A jegyzőkönyvvezetőt és hitelesítőket az elnökségi ülés egyhangú szavazással elfogadta, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül. Az elnökségi ülés napirendi pontok szerint hangzik el 

melyet egyhangú szavazattal, elfogadtak.  

 

 

Az egyesület elnökhelyettese, Dr. Gyöngy Sándor ismerteti az első napirendi pontot. 

Az egyesületi dolgozók május hónapban végzett munkáját foglalta össze és értékelte. 

A május hónapban sok rendezvényen vett részt az egyesületünk, a Civil hét programjának 

szervezésében illetve a lebonyolításában is részt vállalt az egyesületünk.  Nagyon jó 

visszajelzést kaptunk, megelégedéssel szóltak a munkánkról. 

A másik nagyszabású rendezvény az esélyegyenlőségi nap, amit szintén a dolgozóink 

segítségével bonyolítottunk le. 

 

 

A MEOSZ tartott egy tájékoztatást, hogy egy interaktív oldalt szeretne létre hozni ahol az 

ország területén működő egyesületek magukról az aktuális híreket, jeleníthetik meg. Ennek a 

működéséről a központban volt egy előadás, amelyen egyesületünktől is három fő vett részt. 

 

 

 

 

 Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete 

Telefon:06 49/411-346; Fax:06 49/500-170   E-mail:kovesdi12@t-online.hu 

Bankszámla szám: 55100162-12001462      Honlap:http://msmke.atw.hu 

Levél:3400 Mezőkövesd Abkarovits Jenő tér 1.Pf 57. 



 

Ezt követően az indítványok és javaslatok napirendi pont került sorra. 

Javaslat volt a klubvezetés részéről. hogy a rendezvényekhez történő segítséget levélben 

köszönjük meg azoknak, akik anyagi, vagy tárgyi segítséget adtak, hogy minél 

színvonalasabbak, legyen ezek az összejövetelek. 

 

 

Az elhangzott beszámoló és hozzászólás után Dr. Gyöngy Sándor elnök helyttes megköszönte 

a jelenlévő elnökségi tagok részvételét. 

 

Mezőkövesd 2009. május 27. 

 

 

 

 

                                                                                Ph. 

 

 

 

 

 

…………………………… 

     Jegyzőkönyvvezető 

 

 

……………………………                              ……………………………. 

  Jegyzőkönyv hitelesítő      jegyzőkönyv hitelesítő 


